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Academic Year

العام الدراسي

Example/Exercise Page

Term تمرين/مثال الصفحة

الفصل

BIO.3.4.01.039ن الكائنات الحية  عير أنظمة بيئية متعددة اً يتنبأ من  خلاله بأنماط التفاعل  بير ي تفسير  ييبنن

Subject Biology/Bridge BIO.3.4.01.039  Explain and predict patterns of interactions among organisms across muttiple ecosystems

المادة بريدج/الأحياء

BIO.3.4.01.039ن الكائنات الحية  عير أنظمة بيئية متعددة اً يتنبأ من  خلاله بأنماط التفاعل  بير ي تفسير  ييبنن

Grade BIO.3.4.01.039  Explain and predict patterns of interactions among organisms across muttiple ecosystems

الصف

BIO.3.4.01.041ي الماء  المستدامة  وغير المستدامة
ن المكونات الحية وغير الحية  للأنظمة البيئية  على اليابسة وفن  يقارن أوجه التشابه والاختلاف  بير

Stream General
BIO.3.4.01.041  Compare and contrast biotic and abiotic characteristics of sustainable and unsustainable terrestrial and aquatic 

ecosystems

المسار العام 

BIO.3.4.01.039ن الكائنات الحية  عير أنظمة بيئية متعددة اً يتنبأ من  خلاله بأنماط التفاعل  بير ي تفسير  ييبنن

BIO.3.4.01.039  Explain and predict patterns of interactions among organisms across muttiple ecosystems

BIO.3.1.02.032 يفسر إنه مع تدفق الطاقة  على المستويات التنظيمية المختلفة  للأنظمة الحياتية ، فإن العناصر الكيميائية تندمج  من جديد لتشكل نواتج   
مختلفة  ويتم نقل الطاقة من نظام لآخر

BIO.3.1.02.032    Explain that as energy flow through different organizatonal levels of living systems,chemical elements are 

recombined to form different products and energy is transferred from one system to another.

BIO.3.1.02.032 يفسر إنه مع تدفق الطاقة  على المستويات التنظيمية المختلفة  للأنظمة الحياتية ، فإن العناصر الكيميائية تندمج  من جديد لتشكل نواتج   
مختلفة  ويتم نقل الطاقة من نظام لآخر

14الشكل 

BIO.3.1.02.032    Explain that as energy flow through different organizatonal levels of living systems,chemical elements are 

recombined to form different products and energy is transferred from one system to another.
Figure 14

Number of FRQ

عدد الأسئلة المقالية
0

BIO.3.1.02.032 يفسر إنه مع تدفق الطاقة  على المستويات التنظيمية المختلفة  للأنظمة الحياتية ، فإن العناصر الكيميائية تندمج  من جديد لتشكل نواتج   
مختلفة  ويتم نقل الطاقة من نظام لآخر

BIO.3.1.02.032    Explain that as energy flow through different organizatonal levels of living systems,chemical elements are 

recombined to form different products and energy is transferred from one system to another.

Marks per FRQ

الدرجات للأسئلة المقالية

BIO.3.1.02.032 يفسر إنه مع تدفق الطاقة  على المستويات التنظيمية المختلفة  للأنظمة الحياتية ، فإن العناصر الكيميائية تندمج  من جديد لتشكل نواتج   
مختلفة  ويتم نقل الطاقة من نظام لآخر

13الشكل 

BIO.3.1.02.032    Explain that as energy flow through different organizatonal levels of living systems,chemical elements are 

recombined to form different products and energy is transferred from one system to another.
Figure 13

 BIO.3.4.01.026 ، ن المحيط الخلوي ي يتم من خلالها تبادل الكربون  ما بير ي دورة الكربون، والن 
ي والتنفس الخلوي  هي مكونات عامة فن

   يفسر  أن  البناء الضوئ 
يائية والجيولوجية  والحيوية ن ي  من خلال العمليات الكيميائية  والفير

والغلاف الجوي، والمحيطات ، والمحيط الأرضن
17الشكل 

 Maximum Overall Grade

الدرجة القصوى الممكنة
100

BIO.3.4.01.026 Explain that photosynthesis and cellular respiration are important components of the carbon cycle, in which 

carbon is exchanged between the biosphere, atmosphere, oceans,and geosphere through chemical physical, geological 

processes. 

Figure 17

Exam Duration - مدة الامتحان 120 minutes BIO.3.4.01.040ح كيف تدور المادة  ضمن البيئة وكيف  تعزز على الاستدامة 19الشكل     يسرر

BIO.3.4.01.040 Explain how matter is recycled within the enviroment and it promotes sustainability.            Figure 19

Mode of Implementation -طريقة التطبيق SwiftAssess

BIO.3.4.01.040ح كيف تدور المادة  ضمن البيئة وكيف  تعزز على الاستدامة    يسرر

Calculator Not Allowed BIO.3.4.01.040 Explain how matter is recycled within the enviroment and it promotes sustainability.            

الآلة الحاسبة غير مسموحة 

 BIO.3.4.01.026 ، ن المحيط الخلوي ي يتم من خلالها تبادل الكربون  ما بير ي دورة الكربون، والن 
ي والتنفس الخلوي  هي مكونات عامة فن

   يفسر  أن  البناء الضوئ 
يائية والجيولوجية  والحيوية ن ي  من خلال العمليات الكيميائية  والفير

والغلاف الجوي، والمحيطات ، والمحيط الأرضن
18الشكل  

BIO.3.4.01.026 Explain that photosynthesis and cellular respiration are important components of the carbon cycle, in which 

carbon is exchanged between the biosphere, atmosphere, oceans,and geosphere through chemical physical, geological 

processes. 

Figure 18

BIO.3.4.01.042 ي على مستويات ي القدرة الاستيعابية لنظام بين 
ح  العوامل المؤثرة فن ي تسرر   يستخدم التمثيلات الرياضية أو  الحاسوبية ليدعم الأدلة  الن 

مختلفة
5الشكل 

BIO.3.4.01.042 Use mathematical and/or computational representations to support explanations of factors that affect carrying 

capacity of ecosystems at different scales.
Figure 5

BIO.3.4.01.033خصائصها مع  مرور الزمن ح كيف أن الأنظمة البيئية ديناميكية بطبيعتها، وكيف يمكن أن تتغير     يسرر

BIO.3.4.01.033   Explain that ecosystems are dynamic in nature and that their characteristics can vary over time.

BIO.3.4.01.042 ي على مستويات ي القدرة الاستيعابية لنظام بين 
ح  العوامل المؤثرة فن ي تسرر   يستخدم التمثيلات الرياضية أو  الحاسوبية ليدعم الأدلة  الن 

مختلفة

BIO.3.4.01.042 Use mathematical and/or computational representations to support explanations of factors that affect carrying 

capacity of ecosystems at different scales.

BIO.3.4.01.033خصائصها مع  مرور الزمن ح كيف أن الأنظمة البيئية ديناميكية بطبيعتها، وكيف يمكن أن تتغير     يسرر

BIO.3.4.01.033  Explain that ecosystems are dynamic in nature and that their characteristics can vary over time.

BIO.3.4.01.041ن المكونات الحية وغير الحية للأنظمة البيئية اليابسة والمائية المستدامة وغير المستدامة   يقارن أوجه الشبه والإختلاف بير

BIO.3.4.01.041 Compare and contrast biotic and abiotic characteristics of sustainable and unsustainable terrestrial and aquatic 

ecosystems.

BIO.3.4.01.041ن المكونات الحية وغير الحية للأنظمة البيئية اليابسة والمائية المستدامة وغير المستدامة   يقارن أوجه الشبه والإختلاف بير

BIO.3.4.01.041 Compare and contrast biotic and abiotic characteristics of sustainable and unsustainable terrestrial and aquatic 

ecosystems.

BIO.3.1.02.032 يفسر إنه مع تدفق الطاقة  على المستويات التنظيمية المختلفة  للأنظمة الحياتية ، فإن العناصر الكيميائية تندمج  من جديد لتشكل نواتج   
مختلفة  ويتم نقل الطاقة من نظام لآخر

BIO.3.1.02.032    Explain that as energy flow through different organizatonal levels of living systems,chemical elements are 

recombined to form different products and energy is transferred from one system to another.

BIO.3.1.02.032 يفسر إنه مع تدفق الطاقة  على المستويات التنظيمية المختلفة  للأنظمة الحياتية ، فإن العناصر الكيميائية تندمج  من جديد لتشكل نواتج   
مختلفة  ويتم نقل الطاقة من نظام لآخر

BIO.3.1.02.032    Explain that as energy flow through different organizatonal levels of living systems,chemical elements are 

recombined to form different products and energy is transferred from one system to another.
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Questions might appear in a different order in the actual exam, or on the exam paper in the case of G3 and G4.

ن  ي حالة الصفير
، أو على ورقة الامتحان فن ي الامتحان الفعلىي

تيب مختلف فن .G4 وG3قد تظهر الأسئلة بي 
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